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Lundbjörken fäbodlags 
samfällighetsförening 

Protokoll 
Styrelsemöte 

2025-02-08 

Närvarande: 
Anders Eriksson 
Ingrid Liss 
Kerstin Eriksson 
Daniel Soors 
Helena Bergman 
Stig Sjöns  
Frånvarande: 
Per-Anders Nygård 

Plats: 
Hos Ingrid Liss, Bygattu 30 

Smtr: 
5 - 2024 

§ 1     Öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnar mötet. 

 

§ 2     Föregående protokoll 2024-10-05 

Protokollet gås igenom och läggs till handlingarna. 
 
Kvar från föregående protokoll: 
Anders ska kontakta Länsstyrelsen och Leksands kommun angående åtaganden för södra 
Lundbjörkens brunn.  

 

§ 3     Fasta punkter 

3.1     Vägfrågor 

På grund av halt väglag har sandning av fäbodlagets vägar behövts i relativt stor utsträckning. 
Styrelsen följer upp kostnaderna i samband med årsbokslut och 2025 års budet.   

Styrelsen har köpt in fem skydd till säsongsskyltarna för tung trafik. Tidigare flyttades 
säsongsskyltarna fram vid behov, men nu kommer de att sättas upp permanent på befintliga 
vägskyltar och täckas över med skydden. Vid behov avtäcks säsongsskyltarna.  

3.2     Vatten- och avloppsfrågor 

Ej aktuellt denna gång. Denna punkt utgår framgent då det är en fråga för respektive 
fastighetsägare.  

3.3     Brevlådor 

Två nya fastighetsägare har fått de lediga postlådorna och nu är alla upptagna.   

3.4     Båthusärenden 

Det finns tre lediga båthusplatser i norra Lundbjörken. Du som är intresserad kontaktar Ingrid Liss.  

3.5     Arbetskommittéer 

Bygg: Jörgen Gröhn inkommer med en årsrapport som tas med i 2024 års verksamhetsberättelse.  

Strand: Tomas Fagerholm inkommer med en årsrapport som tas med i 2024 års 
verksamhetsberättelse.    
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Brunn: Irene Ersson har inkommit med en årsrapport som tas med i 2024 års 
verksamhetsberättelse.  

Kultur: Tomas Fagerholm inkommer med en årsrapport som tas med i 2024 års 
verksamhetsberättelse.   

Komidsommar: Ingrid Liss inkommer med en årsrapport som tas med i 2024 års 
verksamhetsberättelse.  

Arbetsdag: Ulf Erkers har inkommit med en årsrapport som tas med i 2024 års 
verksamhetsberättelse.  

 

§ 4     Övriga ärenden 

4.1     Förråd  

Nu har fäbodlaget ett förråd vid badviken. Ett lås kommer att köpas in och sammankallande till 
respektive kommittee kommer att ha tillgång till koden till låset. Förrådet ska målas på kommande 
arbetsdag.  

Kerstin går igenom ekonomin för förrådsbygget och en redovisning för utfall år 2024 och budget 
för år 2025 sker vid kommande årsmöte.  

4.2     Piren 

Ej aktuellt denna gång.  

4.3     Ekonomi 

Kerstin redogör för fäbodlagets ekonomi. Vid dagens datum har fäbodlaget 344 938 kr på kontot 
och 267 kr i kontanter. Budgeten är intecknad enligt beslut på årsmöte.  

Medel för dragning av fiber och el på samfälld mark har inbringat 65 802 kr under december 2024 
och januari 2025.  

Medel för flisning har inbringat 3 131 kr i december 2024. Tidigare år har fäbodlaget fått ca 30 000 
kr för flisning. Mellanskog har informerat om att endast en liten del av högarna kunde flisas på 
grund av att jordiga rötter har slängts in i riset. Konsekvensen blir att fäbodlaget måste bekosta att 
riset fraktas bort, dvs en kostnad istället för en intäkt.  

4.4     Arbetsdag 

Styrelsen beslutar att 2025 års första arbetsdag blir kl. 9:00 lördagen den 31 maj.  

4.5     Övriga frågor 

• Årsmöte – Styrelsen beslutar att årsmötet blir kl. 10:00 torsdagen den 29 maj.  

• Ägarbyte – Kerstin går igenom de ägarbyten som skett sedan senaste styrelsemötet.  

• Förändringar på samfälld mark – Vid förändringar på samfälld mark är det viktigt att 
styrelsen kontaktas för information och beslut.  

• Barkade aspar bakom postlådorna – Träden kommer att tas ner under våren. Kontakta 
styrelsen om du är intresserad av att köpa kapade längder.  

• Björkar på samfälld mark – Anders har varit i kontakt med Leksands kommun. Styrelsen 
fattar beslut gällande nedtagning av björkar på samfälld mark. På kommande arbetsdag 
går styrelsen igenom hur björkbeståndet ser ut längs med stranden.  

• Upplagsplats för Dala Energi – Styrelsen har godkänt att Dala Energi temporärt kommer att 
få använda samfälld mark bakom brevlådorna under utförandetiden av Lundbjörkens 
fiberbyggnation. Marken återställs till ursprungligt skick efter utförande.  
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§ 5     Nästa möte   

Nästa möte blir lördagen den 22 mars kl. 10:00 hos Stig Sjöns, Sjöbodsgattu 12.   

 

§ 6     Avslut 

Ordförande Anders Eriksson avslutade mötet. 

 

Lundbjörken den  
Vid protokollet                                                               Justeras 
 
 
 
 
Helena Bergman                                                            Anders Eriksson 
 

 


